
AN INVITATION TO 
EXHIBITION PARTICIPATION
AT CAREERCONNECT EXPO

誠邀參展

GLOBAL TALENT SUMMIT WEEK
HONG KONG

全球人才高峰會周
18 - 19. 03. 2026
HKCEC HALLS 3F & 3G
香港會議展覽中心展覽廳 3F 及 3G



Booth Type 
展位類別

Custom-built Participation
特裝參展

18 sq.m. Standard Booth 
18平方米標準展位

9sq.m. Standard Booth 
9平方米標準展位

Price
價格 Booth Construction Costs to be

borne by Exhibitors 
展位搭建相關費用由參展商承擔

HKD港幣 $4,500 HKD港幣 $2,250

Price for HKTE’s Working Partner
人才辦合作夥伴特惠價格

HKD港幣 $3,000 HKD港幣 $1,500

Participation Fee and Format 參展費用及形式

Success of 2024 Event 峰會盛況

The Hong Kong Talent Engage (HKTE) will host a two-day International Talent Forum and the CareerConnect Expo at the Hong Kong Convention and
Exhibition Centre from 18 to 19 March 2026, bringing together over 5,000 speakers and participants from China and overseas to foster the thriving
development of the talent ecosystem. Throughout the week will also include a series of satellite events organised in collaboration with HKTE’s working
partners.

香港人才服務辦公室（人才辦）將於2026年3月18日至19日於香港會議展覽中心舉辦為期兩天的「國際人才論壇」與「機遇匯人才博覽展」，匯聚逾5,000名來自中國及海
外的演講嘉賓和參與者，促進人才生態圈蓬勃發展。高峰會周期間，人才辦亦將聯同合作夥伴，舉辦一系列相關精彩活動。

International Talent Forum
國際人才論壇

CareerConnect Expo
機遇匯人才博覽展

~4,900 130,000+ 8,600+
The flagship forums supported by over

130,000 livestream views
兩日高峰會網上直播觀看次數逾13萬

The CareerConnect Expo welcomed
more than 8,600 attendees

機遇匯人才博覽展逾8,600人次入場

https://www.hkengage.gov.hk

Secure your spot now — connect with industry leaders and global talent!Secure your spot now — connect with industry leaders and global talent!
把握機會，立即報名 — 與全球菁英及業界領袖交流互動！把握機會，立即報名 — 與全球菁英及業界領袖交流互動！
Secure your spot now — connect with industry leaders and global talent!
把握機會，立即報名 — 與全球菁英及業界領袖交流互動！

Reference layout only – final design subject to confirmation
此為參考圖，最終設計以確認版本為準

條款及細則:
1.標準展位包括於展覽開放時段內運作所需之基本設施。
2.參展機構須具備足夠能力與資源，於展覽期間與入場人士有效互動，展示其服務或產品，並就潛在人才所需，提供相關資訊及支援。
3.參展機構必須是根據適用法律在香港特別行政區或其本國經營業務的合法註冊的公司，並須遵守所屬行業及本展會訂明之法規和道德標準。
4.參展機構就展位面積及位置所提出之要求，須視乎場地實際供應情況而定；主辦機構有最終決定權。
5.主辦機構就展會相關事宜所作之一切決定，均屬最終決定。

備註:
1.  主辦機構將於確認展位申請前，審核參展機構提交之服務支援及機構資料 。審核完成後將主動與貴機構聯絡，就參展細節作進一步磋商。
2. 本文件所載資料截至2026年1月。主辦機構保留隨時修訂內容之權利，恕不另行通知。就第三方所提供之產品或服務之品質、適用性，以及本刊
物所載資料之任何錯誤、遺漏或後果，主辦機構概不承擔任何責任。

Terms and Conditions :
1.Standard booth packages include basic facilities for operation during opening hours of the Expo. 
2.Exhibitors should have the capacity and resources to engage with attendees, showcase their services or products, and provide relevant

information and support to potential talents. 
3.Exhibitors must be legally registered companies/businesses carrying on business either in Hong Kong or in their country of origin in

accordance with applicable laws, and upholds ethical standards applicable to their industry and the event. 
4.Booth size and location requests are subject to space availability and is subject to the Organisers’ discretion. 
5.All decisions made by the Organiser shall be final.

Remarks :
1.The Organiser will review the partnership support, service level and company profile before confirmation of booth application. Upon

completion of the review, the Organiser shall contact your company for further details of partnership option and participation details. 
2.All the above information is updated as of Jan 2026, and is subject to change without prior notice. The Organiser accepts no liability

regarding the quality or adequacy of third-party products or services, or any errors or omissions in this publication.

Interested parties are requested to complete the EOI form on or before 15 January 2026, or contact:
有意參展商請於2026年1月15日或之前填妥參展意向書，或聯絡:
MR. MATT LEE 李明浩先生
BAOBAB TREE EVENT 柏堡活動策劃  
WHATSAPP: +852 5692 4135
EMAIL 電郵: INFO.CAREERCONNECTEXPO@BAOBAB-TREE-EVENT.COM

The flagship forums attracted ~4,900
onsite attendees

兩日高峰會吸引約4,900人次參與

https://www.hkengage.gov.hk/
https://www.hkengage.gov.hk/en/global-talent-summit-2026
https://www.hkengage.gov.hk/zh-HK/global-talent-summit-2026
mailto:Info.careerconnectexpo@baobab-tree-event.com

